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Zonde en slechtheid zijn alom heersend 
in de wereld en de kennis neemt dag na 
dag toe. Om God, de Schepper en het 
Evangelie van Jezus Christus te brengen 
aan opgeleide mensen in deze wereld, 
heeft Senior Pastor Dr. Jaerock Lee het 
Wereldwijd Netwerk voor Christelijke 
Dokters (WCDN) opgericht in 2004. 
De organisatie laat de geldigheid van 
tekenen, wonderen en krachtige werken 
van God zien, gebaseerd op medische 
documenten. 

W C D N  h o u d t  e e n  j a a r l i j k s e 
conferentie op verschillende locaties 
over de hele wereld met het thema 
“Geestelijkheid en Medicijnen.” Het 
breidt zijn actieve invloed uit in de 
wereld met zijn negentien branches.

Op 8 oktober 2015, kwamen de vijftien 
leden van WCDN van de Verenigde 
Staten, Spanje, Malaysia, en Indonesië de 
Manmin Centrale kerk bezoeken om het 
33ste jubileum van de kerk te vieren. Ze 
namen deel aan de Vrijdagavond viering 
op 9 oktober en de jubileum viering en 
voorstelling op zondag 11 oktober.

Dr. Daniel Thuraiappah, huisarts, 
v a n  M a l a y s i a  z e i ,  “ D e  k e r k  i s 
gezegend door God. De voorstelling 
was ontzagwekkend mooi en goed 
georganiseerd, en het gaf mij een gevoel 

alsof ik in de Hemel was. Manmin 
heeft de internationale bediening 
uitgeoefend door de uitzendingen en de 
publiciteitsmedia zendingen. Vele goed 
opgeleide jonge leden die de kerk dienen, 
zijn een inspiratie voor vele christenen.”

Dr. Sharon Satoko Ayabe, huisarts, van 
de Verenigde Staten zei, “Ik kwam hier 
met mijn zuster, haar echtgenoot en mijn 
vader. Mijn zuster wilde genezen worden 
van de ziekte van Parkinson door het 
gebed van Dr. Jaerock Lee. Ik ontving 
veel genade van zijn preken en ik voelde 
hemelse vrede en geluk en Gods liefde 
door de Manmin lofprijs. Ik heb de 
toneelvoorstelling van Disney Land 
gezien, die bekend staat als de beste van 
de wereld, maar de toneelvoorstelling 
van Manmin was onvergelijkbaar veel 
beter. De voorstelling werd enkel voor 
God gebracht en bracht grote vreugde in 
onze harten.”

Na de zondagavonddienst, hadden ze 
een ontmoeting met Dr. Lee, de Oprichter 
en Bestuursvoorzitter van WCDN, 
en ontvingen zijn gebed voor hun 
hartsverlangen. Dr. Lee legde opnieuw 
de nadruk op de belangrijkheid van de 
WCDN bediening in het verspreiden 
van het evangelie. Hij sprak over de 
krachtige werken van God, die alles kan 

doen, en spoorde allen aan om God des 
te meer met geloof te verheerlijken.

Tijdens de ontmoeting, ontving 
Dr. Daniel Thuraiappah, gebed van 
Dr. Lee voor zijn vrouw die leed aan 
een degeneratieve ontsteking van een 
kniegewricht. Daarna, sprak hij met haar 
over de telefoon en ze zei dat ze normaal 
kon wandelen zonder pijn.

Op 12 oktober, brachten ze een bezoek 
aan het Muan Zoete Water en gaven 
dank voor de grote werken van de 
almachtige God. Het Muan Zoete Water 
is waar het zoute water van de zee voor 
de Muan Manmin kerk veranderde in 
zoet drinkbaar water, door het gebed van 
Dr. Lee, net zoals het bittere water van 
Mara veranderde in zoet water (Exodus 
15:25).

Dit bezoek verhoogde de trots en 
het enthousiasme in de bediening van 
WCDN. Mr. Isidro Martinez Ballester, 
een medische dokter van Spanje, zei, 
“Ik kon zien dat de Manmin Centrale 
gemeente is toegewijd om het evangelie 
te verspreiden met al haar kracht, 
toewijding en wijsheid. Door dit bezoek 
werd ik vervuld met de Heilige Geest en 
werd ik trots op de WCDN bediening.”

Hij hoorde over de bediening door 
zijn schoonmoeder, die genade had 

ontvangen door te luisteren naar de 
preken van Dr. Lee die uitgezonden 
werden via Enlace TV en ook van Dr. 
Armando Pineda, de Directeur van 
WCDN USA. Hij nam ook deel aan het 
12de Malaysia internationale Christelijke 
Medische conferentie, welke hem van 
zijn bediening verzekerde.

Dr. Juan Carlos Solano, Mondarts, 
Implantoloog, is de Voorzitter van 
de 2016, WCDN Organisatiecomité 
van de Conferentie die in Spanje zal 
plaatsvinden. Hij zei, “Het Christendom 
neemt af in Europa, wat ik heel jammer 
vind. Maar toen ik de bediening van Dr. 
Lee ervoer, kreeg ik opnieuw hoop. Ik 
denk dat de conferentie die volgend jaar 
gehouden wordt een grote kans is voor 
de Europese zielen. Ik respecteer Dr. 
Lee, die de genezende werken van Gods 
kracht laat zien. Ik ben de betekenis van 
WCDN bediening gaan beseffen. Ik 
ben heel blij dat ik deel mag uitmaken 
van deze kostbare bediening. Ik zal 
mijn best doen om de opkomende 
conferentie tot een groot succes te 
maken.” Tijdens dit bezoek, werden de 
WCDN leden gevuld met de Heilige 
Geest en verwachten hun deel in Gods 
grote plan en voorziening om door hen 
gezien te worden.

Dokters en medische vakmensen van het Wereldwijd Netwerk voor Christelijke Dokters bezochten de Manmin Centrale gemeente

“Ik ben blij dat ik aangesloten ben bij 
de bediening van WCDN”

Tijdens het 33ste jubileum van de kerk, bezochten de WCDN leden de Manmin Centrale gemeente om de Manmin bediening te ervaren. Ze namen deel aan de viering en voorstelling, 
ontmoetten Dr. Jaerock Lee, en brachten een bezoek aan het Muan Zoete Water bad (Foto’s 2, 4, 5, 6). Ze brachten ook een bezoek aan GCN en Muan en ze werden ondergedompeld in 
het Muan Zoete Water bad (Foto’s 7, 8). De WCDN 12de conferentie werd gehouden in Malaysia en het organisatiecomité bracht zijn dank aan Senior Pastor Dr. Lee door een certificaat van 
waardering te geven aan Dr. Gilbert Chae, Voorzitter van WCDN (Foto’s 1, 3).
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“[God] Zelf geeft aan alle mensen leven en adem en alle dingen.” (Handelingen 17:25) 
“En de behoudenis is in niemand anders, want er is ook onder de hemel geen andere naam aan de mensen gegeven, waardoor wij moeten behouden worden.” (Handelingen 4:12) 

1. De Manmin Central Church gelooft dat de Bijbel het Woord  
  van Gods adem is dat volmaakt en onberispelijk is. 
2. De Manmin Central Church gelooft in de eenheid en het   
 werk van God de Drie-eenheid: God de Heilige Vader, God  
  de Heilige Zoon en God de Heilige Geest. 
3. De Manmin Central Church gelooft dat wij enkel vergeven   
 zijn van onze zonden, door het verlossende bloed van Jezus   

 Christus. 
4. De Manmin Central Church gelooft in de opstanding en   
 de Hemelvaart van Jezus Christus, Zijn Tweede komst, het   
 Duizendjarige Rijk en de eeuwige Hemel.
5. De leden van de Manmin Central Church belijden elke keer   
 wanneer zij samenkomen hun geloof door “De Apostolische   
 geloofsbelijdenis” en geloven de inhoud van de woorden.
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“De Zaligspreking” in het vijfde hoofdstuk 
van Mattheüs, “De Geestelijke liefde” in het 
dertiende hoofdstuk van 1 Korintiërs, en de 
“negen vruchten van de Heilige Geest”, vormen 
samen een leidraad die ons helpen om te 
evalueren waar wij staan in ons geloof. Laat ons 
eens dieper kijken naar de negen vruchten van 
de Heilige Geest en daarbij dieper kijken naar 
de “Liefde”.

1. Wat is de vrucht van de Heilige 
Geest? 

Vrucht is de opbrengst van het zaad wat werd 
gezaaid, het ontkiemen en de bloesem. Evenzo, 
worden de vruchten van de Heilige Geest, de 
vruchten die gedragen worden, wanneer de 
Heilige Geest in ons hart komt.

God geeft de gave van de Heilige Geest in 
de harten van degenen die de Here aannemen. 
Door de Heilige Geest te ontvangen, wordt 
de dode geest opgewekt. De Heilige Geest 
overtuigt ons van zonde, gerechtigheid en 
oordeel. Hij helpt ons om de zonden en 
wetteloosheid te verwerpen en te leven in 
gerechtigheid. Hij leidt ons om een leven in 
Christus te volgen met geloof en dat we de 
hoop hebben om het koninkrijk van de Hemel 
te verkrijgen. Wanneer wij de leiding van de 
Heilige Geest gehoorzamen in ons Christelijke 
leven, begint onze geest te groeien.

Niet iedereen die de Heilige Geest heeft 
ontvangen, draagt ook de vrucht van de Heilige 
Geest. We kunnen die vruchten alleen dragen 
wanneer wij gehoorzaam zijn aan de leiding 
van Heilige Geest. De Heilige Geest is als een 
generator. Wanneer de generator loopt, dan 
genereert het elektriciteit. Hier, wanneer de 
lampen verbonden zijn met de generator, zal de 

lamp licht uitstralen. De duisternis gaat dan weg 
omdat het licht gekomen is. Evenzo, wanneer 
de Heilige Geest in ons werkt, zullen de dingen 
van de duisternis, die tot het vlees behoren, 
verdwijnen. Het licht zal in onze harten komen 
en we zullen de vruchten van de Heilige Geest 
dragen.

Maar we moeten herinneren dat het licht 
van de lampen niet alleen straalt wanneer 
we de lamp met de generator aansluiten. We 
moeten ook de generator laten lopen. Om deze 
generator te laten lopen, moeten wij alert zijn 
en vurig bidden. We moeten ook Zijn leiding 
gehoorzamen en de waarheid uitoefenen.

Door dit proces, volgen wij de verlangens van 
de Heilige Geest. Wanneer wij ze ijverig volgen, 
zullen wij de volheid van de Heilige Geest 
hebben. Wanneer wij vol zijn van de Geest, zal 
ons hart veranderen door de waarheid, en tot 
die mate zullen wij ook vruchten van de Heilige 
Geest dragen. Maar wanneer wij proberen om 
de verlangens van de Heilige Geest te volgen, 
is er een ander soort van begeerte die ons 
verhinderd. Dat is de begeerte van het vlees. 
De begeerte van het vlees probeert om de 
dingen te volgen die in tegenstelling zijn met 
de natuur van de Heilige Geest. Het leidt ons 
tot het volgen van de begeerten van het vlees, 
de begeerte der ogen en een hovaardig leven. 
Wanneer wij de begeerten van het vlees volgen, 
kreunt de Heilige Geest in onze harten. En dat is 
de reden waarom we onrustig zijn in ons hart.

Dat is de reden waarom Galaten 5:16-17 
zegt, “Dit bedoel ik: wandelt door de Geest en 
voldoet niet aan het begeren van het vlees. Want 
het begeren van het vlees gaat in tegen de Geest 
en dat van de Geest tegen het vlees – want deze 
staan tegenover elkander – zodat gij niet doet 
wat gij maar wenst.” Wanneer wij de begeerten 
van het vlees volgen, zal zonde, wetteloosheid 
en de werken van het vlees het resultaat zijn. 
Wanneer wij de werken van het vlees doen, 
zullen wij uiteindelijk verwijderd worden van de 
weg van redding (Galaten 5:19-21). We kunnen 
de vrucht van eeuwig leven alleen maar oogsten 
wanneer we de Heilige Geest volgen (Galaten 
6:8).

2. Liefde, de eerste vrucht van de 
Heilige Geest

De mensen van de wereld, die niet in God 
geloven gebruiken het woord “liefde” ook veel. 
Maar de liefde van de wereldse mensen is de 
vleselijke liefde die vergaat en verandert. In 
tegenstelling tot de liefde die God toebehoort, 
is geestelijke liefde waarachtig en voor eeuwig 
onveranderlijk.

Toen God Adam schiep, was de liefde die Hij 
aan Adam gaf, geestelijke liefde. Maar de geest 
van Adam stierf omdat hij ongehoorzaam was 
aan het Woord van God. Hij werd door het vlees 

verdorven. Vanaf dat moment, begon de liefde 
van mensen te veranderen in vleselijke liefde.

Een lange tijd is verstreken sindsdien, en ook 
vandaag is het heel moeilijk om echte geestelijke 
liefde te vinden. Er zijn ook veel mensen die 
een verklaring van hun liefde maken. Maar hun 
liefde verandert terwijl de tijd verder gaat. Ze 
hebben enkel vleselijke liefde waarmee zij hun 
eigen lusten zoeken en volgen.

Dit is het geval met de liefde tussen man en 
vrouw. Eerst zeggen ze dat ze voor eeuwig van 
elkaar zullen houden en dat ze niet zonder die 
persoon kunnen leven. Eerst probeerden ze 
datgene te doen wat hun echtgenoot wilde dat 
ze deden, maar nu wanneer hun echtgenoot niet 
hun wil doet, bezorgen ze hun echtgenoot een 
moeilijke tijd. Vandaag is echtscheiding heel 
normaal. Ze trouwen snel met iemand anders. 
En toch, zeggen ze nog steeds iedere keer dat ze 
echt van die andere persoon houden.

Het is ook zo met de liefde tussen ouders en 
kinderen. Maar terwijl de wereld goddelozer 
wordt, is het heel uitzonderlijk om ouders te 
vinden die hun leven offeren, zelfs voor hun 
kinderen. Wanneer iets geen voordeel brengt 
voor hen, hebben ouders en kinderen zelfs 
vijandschap onder elkaar.

Hetzelfde geldt met de liefde onder broeders 
of vrienden. Wanneer er aan de gunstige 
voorwaarden wordt voldaan, en wanneer 
ze dezelfde meningen hebben, is de liefde 
aanhoudend. Maar wanneer de voorwaarden 
veranderen, kan de liefde ook ten alle tijden 
veranderen. Dat betekent dat ze een verlangen 
hadden om te ontvangen. Dit alles is vleselijke 
liefde.

Wat is geestelijke liefde dan? In 1 Korintiërs 
hoofdstuk 13 kunnen wij terugvinden wat echte 
liefde is. Dit is de echte liefde die God werkelijk 
van ons verlangt dat we die hebben.

De liefde die één van de vruchten van 
de Geest is, is op een hoger niveau dan de 
geestelijke liefde in 1 Korintiërs 13. Het is de 
liefde die opofferende liefde omvat welke de 
liefde is die voldoende is om zelfs iemands 
leven te geven. Met deze liefde kan iemand zijn 
leven voor God, voor Zijn koninkrijk en Zijn 
gerechtigheid geven. Het hoogste niveau van 
liefde is de liefde waarmee iemand zijn leven 
kan geven zelfs voor zijn vijanden die hem 
haten.

3. Om de vrucht van liefde te dragen
God gaf ons eerst zo’n liefde. Onze God hield 

ook van ons, zelfs tot het punt dat Hij Zijn leven 
voor ons gaf, toen wij nog zondaren waren. Als 
wij deze liefde niet alleen zouden kennen als 
kennis, maar vanuit ons hart beseffen wat voor 
soort liefde God ons gaf, kunnen wij ook God 
waarlijk liefhebben.

Wanneer wij echte liefde voor God hebben, 

zal onze liefde en vertrouwen in God niet 
veranderen, ongeacht wat de situatie is. Het 
is hetzelfde met de andere zielen. We zullen 
andere zielen liefhebben met ware liefde, als wij 
echte liefde voor God hebben (1 Johannes 3:16).

We zullen geen enkel verlangen hebben om 
ons eigen voordeel te zoeken. We zullen zelfs 
niets terug willen, zelfs al hebben we alles 
gegeven wat we hebben. Maar dit soort van 
ware liefde wordt in u ontwikkeld tot de mate 
dat u het vlees hebt verworpen.

In de Bijbel, kunnen we zien wat voor soort 
liefde de voorvaders ontwikkelden. Mozes 
wilde de zonen van Israël redden, zelfs als het 
zou betekenen dat zijn naam uit het boek des 
levens werd gewist (Exodus 32:32). De apostel 
Paulus zei in Romeinen 9:3, “Want zelf zou ik 
wel wensen van Christus verbannen te zijn ten 
behoeve van mijn broeders, mijn verwanten 
naar het vlees” Toen Stefanus werd gestenigd, 
bad hij zeggende, “Here, reken hun deze zonde 
niet toe!” (Handelingen 7:60).

Hoeveel van dit soort liefde hebt u gedragen? 
Hoeveel houdt u van God, de Here, en van uw 
broeders en zusters in Christus? Eens heb ik 
voor u beleden, “Als ik maar duizend mensen 
zou kunnen redden, zou ik in hun plaats naar de 
Hel willen gaan.” Ik weet heel goed wat voor 
plaats de Hel is. Maar als ik zielen kan redden 
die in de Hel vallen, dan ben ik gewillig om die 
keuze te maken.

Net zoals Jezus voor ons stierf, kan ik mijn 
leven geven voor die mensen. Ik heb niet lief 
met woorden. Ik geef mijn leven en al mijn 
energie voor hen, elke dag om hen tot redding 
te leiden, omdat ik meer van hen hou dan van 
mijn eigen leven. Ik denk alleen maar aan hoe 
ik in meer plaatsen het evangelie kan brengen; 
hoe ik meer zielen in God kan laten geloven 
door grotere kracht te laten zien; hoe ik hen kan 
laten begrijpen dat de wereld zinloos is en hen 
kan laten vastgrijpen aan een betere hemelse 
verblijfplaats.

Hoeveel van de liefde van God, die Zijn enige 
Zoon gaf, is in uw hart gegraveerd? Wanneer 
u met die liefde bent vervuld, zult u ook God 
liefhebben. U zult de zielen liefhebben met uw 
echte hart.

Geliefde broeders en zusters in Christus, 
ik spoor u aan als Gods kinderen om alle 
vleselijke liefde te verwerpen, die alleen 
maar zichzelf zoekt, iets terug verlangt, 
en verandert. In plaats daarvan, ontwikkel 
geestelijke liefde, welke waarachtig is en 
waarmee iemand onvoorwaardelijk kan 
offeren, zelfs zichzelf.

Ik bid in de naam van de Here, dat door 
zo te doen, u het hart van de Here zult 
bereiken en de volmaakte liefde, het Nieuwe 
Jeruzalem zult binnengaan, en de eeuwige 
liefde met God voor eeuwig mag delen.

De vrucht van liefde

“Maar de vrucht van de Geest is liefde, 
blijdschap, vrede, lankmoedigheid, 
vr iendelijkheid, goedheid, t rouw, 
zachtmoedigheid, zelf beheersing. 
Tegen zodanige mensen is de wet niet” 
(Galaten 5:22-23).

Senior Pastor Dr. Jaerock Lee
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Er zijn vele soorten van culturele etiquetten in ons 
alledaags leven zoals in het begroeten, praten, en 
eten. Tot de mate dat wij het Woord van God leren 
en het uitoefenen, zullen wij de houding van de Here 
hebben en niet onbeleefd handelen. Onbeleefdheid 
wordt veroorzaakt door niet voor anderen te zorgen.

Wanneer wij waarlijk God liefhebben, zullen 
wij niet onbeleefd zijn tegen andere mensen (1 
Johannes 4:20). Wanneer wij onbeleefd zijn tegen 
andere mensen die wij hebben gezien, kunnen 
wij niet zeggen dat wij God, die wij niet hebben 
gezien, liefhebben. Normaal, wanneer wij ons eigen 
voordeel zoeken zonder te denken aan de positie 
van anderen, zullen er vele onbeleefde handelingen 
worden gedaan. Zulke handelingen kunnen ongemak 

veroorzaken in de harten van anderen of financiële 
schade veroorzaken.

Bijvoorbeeld, wanneer wij via de telefoon praten, 
moeten wij ons ook aan een etiquette houden. 
Wanneer wij ‘s avonds laat bellen of voor een lange 
tijd aan de telefoon praten met een persoon die 
het heel druk heeft, dan veroorzaakt de ongemak 
voor die persoon. Te laat komen voor een afspraak 
of onverwachts iemands huis bezoeken, zijn ook 
voorbeelden van onbeleefdheid.

Wanneer wij persoonlijk onbeleefd zijn en enkel 
respect tonen tijdens offi ciële gelegenheden, zijn dat 
uiterlijke handelingen. Gods kinderen zouden de wet 
moeten bewaren en de bevelen van deze wereld om 
niet onbeleefd te handelen.

We zouden vooral voorzichtig moeten zijn om 
niet onbeleefd te handelen naar een ander persoon, 
omdat we altijd bij die persoon zijn en we als familie 
zijn. Maar omdat we soms dicht bij bepaalde mensen 
staan, zorgen we niet genoeg voor hen, en we spreken 
misschien wel onvoorzichtig woorden of handelen 
onvoorzichtig waardoor we die mensen kwetsen of 
aanstoot geven. We zouden zulke woorden en daden 
moeten corrigeren en de goedheid proberen na te 
jagen. Dan zullen wij het hart van de geest bereiken.

Laat ons de volmaakte liefde van God verkrijgen 
en iedereen dienen alsof we de Here dienen. Dan 
zullen wij in staat zijn om kostbare mensen te worden 
die door God de Drie-eenheid, de engelen en andere 
kinderen van Hem in de hemel worden erkend.

Wanneer wij ongepaste handelingen opstapelen, 
bouwen wij een muur van zonde voor God. Wanneer 
wij een muur van zonde hebben tussen ons en God, 
kunnen wij niet worden beschermt van ziekten of 
ongevallen en kunnen we verschillende problemen 
tegenkomen. Maar wanneer wij een goede houding 
hebben tijdens het aanbidden en bidden, kunnen we 
vele soorten problemen oplossen.

Beledigend handelen tijdens aanbidding en 
gebed

In slaapvallen tijdens de diensten is een van de 
hoofd dingen die beledigend zijn voor God. Dutten 
tijdens de dienst is hetzelfde als dutten voor God 
Zelf. Dan, kunnen onze gebeden niet door God 
worden aanvaardt en zal Hij niet luisteren naar ons 
gebed.

Het gebruiken van een GSM tijdens de 
aanbiddingdienst, kauwgum kauwen of eten, en 
jonge kinderen laten rondrennen en vrij spelen 
tijdens de aanbiddingdienst, zijn ook ongepaste 
handelingen voor God. Bovendien is het hebben 
van persoonlijke gesprekken met de mensen die 
naast u zitten tijdens de dienst en het dagdromen ook 
ongepast.

Zulke handelingen laten zien dat de aanbidder 
gebrek aan vurigheid en hart heeft om God te 
vrezen. Al deze handelingen zullen nadelen 
veroorzaken aan andere broeders en zusters tijdens 
de aanbiddingdiensten, dus degenen die deze dingen 

doen, handelen ook ongepast naar hen toe.
Het heiligdom verlaten tijdens de dienst valt ook 

onder de categorie ongepast gedrag. We moeten 
een gepaste aanbiddingdienst offeren tot het einde 
overeenkomstig een bepaald aantal formaliteiten 
en handelingen. Natuurlijk zouden ook niet te 
laat moeten komen voor de dienst. Het is ook 
gebruikelijk om iets eerder aanwezig te zijn om de 
dienst voor te bereiden.

Gebed is een conversatie met God. Lofprijs is 
een melodieus gebed waarmee we aan God de 
aroma van ons hart geven. Wanneer we te laat 
komen, zonder een echte speciale reden, wanneer 
wij bewegen tijdens het gebed zonder reden, of 
betekenisloze gebeden herhalen terwijl we indutten, 
en ijdele gedachten hebben, zijn deze ook allemaal 
ongepast voor God.

Het is ook ongepast om iemand aan te tikken 
of een persoon te schudden die aan het bidden is, 
om zijn gebed te stoppen. Zelfs terwijl we bidden, 
wanneer iemand ons roept, als wij onmiddellijk onze 
ogen opendoen en stoppen met bidden, is dat ook 
ongepast.

Normaal is het ongepast om naar de kerk te komen 
in uw alledaagse kleren of werkkleren. Natuurlijk, 
kan er een uitzondering zijn, voor de woensdag 
dienst of de vrijdag nachtdienst, omdat sommige 
mensen dan rechtstreeks van hun werk komen.

Zelfs ongelovigen denken dat het onbeleefd is om 
te roken of te drinken wanneer zij naar de kerk gaan. 

Zelfs wanneer u een nieuwe gelovige bent, is het 
gepast om uw best te doen voor God, om deze oude 
gewoonten te verwerpen.

Onbeleefd zijn in het Heiligdom en met de 
Heilige dingen

Een heiligdom is niet alleen de plaats waar we 
aanbidden. Het is elke ruimte binnen de grenzen van 
de kerk, inclusief de tuin en alle andere faciliteiten. 
Des te dikker de liefde voor God is, die wij hebben, 
des te meer wij verlangen naar de tempel van God, 
en daarom zullen wij niet ongepast handelen in 
de kerk. Daarom zouden wij alles wat met God 
verbonden is, als kostbaar moeten behandelen met 
ons beste, net zoals we voor God handelen.

Wat zouden wij moeten doen, wanneer wij iemand 
in het heiligdom zien verkopen en/of verkopen en 
zo de heilige tempel onteren? Toen Jezus de mensen 
zag kopen en verkopen in de tempel, bestrafte Hij 
hen ernstig en verdreef hen (Mattheüs 21:13).

Wij moeten niet boos worden en ruzie maken, 
of over werelds vermaak spreken of zaken in het 
heiligdom. Het is ook zo met het onvoorzichtig 
omgaan met de spullen van God in de kerk, of om ze 
te beschadigen, te breken of te verkwisten. Waar we 
ook zijn in de kerk, we zouden voorzichtig moeten 
zijn zelfs met het uitspreken van kleine woorden en 
handelingen en we moeten ze heilig en volmaakt 
maken. We moeten met de heilige dingen in de kerk 
met dezelfde houding omgaan.

“Wanneer wij echte liefde hebben, 
kunnen wij dan ongepast handelen?”

Woorden en daden die buiten de hoffelijkheid gaan, geven aanstoot aan anderen en veroorzaken nadelen voor 
anderen. Wanneer wij echt van anderen houden, moet u denken dat zij beter zijn dan u en hen behandelen als 

kostbare zielen. Dan zult u niet ongepast naar hen handelen. Laat ons eens onderzoeken hoeveel geestelijke liefde wij 
in onze harten hebben ontwikkeld.

Twee voorbeelden van ongepast handelen voor God

Onbeleefd zijn tegen andere mensen
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Getuigenissen

In 2003, trouwde ik en twee jaar 
later werd mijn vrouw zwanger. Maar 
de dokter adviseerde haar om een 
abortus te plegen, omdat ze problemen 
had met haar schildklier. Voor een 
vrouw met schildklier hormonen 
waarvan de waarden te laag of te 
hoog zijn is het heel ongewoon om 
een baby te krijgen. En zelfs wanneer 
ze zwanger raakt, zijn de kansen groot 
dat het te vroeg geboren wordt of een 
miskraam wordt. Ze had ook vele 
andere problemen zoals gebrek aan 
eetlust, vermoeidheid, ondervoeding, 
en afnemen van rode bloedcellen. 
We hadden geen andere optie dan de 
abortus. 

Maar we wilden nog steeds een 
baby en bezochten een ziekhuis om 
een manier te vinden om een baby te 
krijgen. Maar de test resultaten lieten 
een nog meer frustrerend feit zien dat 
de eileiders van mijn vrouw waren 
geblokkeerd.

In 2007, kreeg ze voor meer dan 
één jaar medische behandelingen, 
maar er was geen verbetering. We gingen naar tovenaars 
en degenen die zwarte magie uitoefenden. We keken 
naar manier van behandelingen door Indiase traditionele 
medicijnen. We baden in Hindoe tempels. Maar alles was 
tevergeefs. Er leek geen hoop te zijn.

In 2013, gingen we naar een dokter, die beroemd was 
vanwege de grote reageerbuis baby behandeling. Maar zes 
dagen na de behandeling, moest mijn vrouw overgeven, 
verloor ze bloed en had opnieuw een miskraam.

Ondertussen, leerden we Dr. Jaerock Lee en zijn kerk, 
de Manmin Centrale gemeente in Zuid Korea kennen. 
In december 2013 begonnen we naar de Delhi Manmin 

gemeente te gaan. Pastor John S. Kim bad voor ons 
probleem en spoorde ons aan om de Sabbat te heiligen en 
onze gehele tiende te offeren.

Hij gaf ons ook het boek van Dr. Lee De Boodschap 
van het Kruis. Terwijl we het boek lazen, leerden we dat 
God de enige echte Godheid is en we alleen maar redding 
kunnen bereiken door Jezus Christus. Daarna volgden we 
de wil van God. We onderhielden de Sabbat, offerden een 
tiende, en baden voor onze hartverlangens terwijl we het 
Muan Zoete Water dronken met geloof.

En we zonden onze foto naar Dr. Lee in Zuid Korea 
en vroegen hem om voor ons te bidden. In juli 2014, 

ontvingen wij zijn gebed tijdens de 
Vrijdagnachtdienst.

Daarna gooide mijn vrouw alle 
medicijnen weg die ze had genomen. 
We lazen zijn boeken De Mate van 
Geloof en De Boodschap van het 
Kruis en baden vuriger voor God. Een 
maand later had mijn vrouw pijn en 
ging naar het ziekenhuis. De dokter 
zei dat ze een zwangerschapstest 
moest nemen. De test die die avond 
werd genomen was een positieve test. 
Halleluja!

We hadden twaalf jaar geleden 
onder onvruchtbaarheid. Daarna 
knielden mijn vrouw en ik neer en 
offerden een dankbaar gebed vol 
tranen voor God. Bovendien, werd de 
schildklier van mijn vrouw gezond 
met een normale schildklier hormoon 
waarden.

Tijdens haar zwangerschap, 
raakte de navelstreng om de nek 
van de foetus, de kans op het Down 
Syndroom was 1 op 50, en er kansen 
waren dat de foetus een neurale 

buisdefect zou hebben. Maar we waren niet bezorgd, 
omdat God de baby had gegeven door het gebed van Dr. 
Lee. In december 2014, ontvingen we zijn gebed opnieuw 
voor deze dingen via GCN.

In april 2015, kreeg mijn vrouw een meisje, en 
zij en onze baby zijn allebei gezond. Het was het 
ontzagwekkende krachtige werk dat alleen God, de 
schepper kon doen. We zijn zo gelukkig om onze dochter 
goed te zien groeien.

We geven alle dank en glorie aan de levende God en we 
geven ook onze dank aan de Senior Voorganger, die ons 
leidde tot het ontvangen van het antwoord door de kracht.

 “Door de kracht van God kregen wij na 12 
jaren van onvruchtbaarheid een baby”

Broeder Promod Kumar met zijn vrouw (leeftijd 41) 
en hun kostbare dochter, Delhi Manmin gemeente, India

Vijf jaar geleden begon ik te 
lijden aan een hernia lumbale. 
De pijn begon vanaf mijn 
rechter knie en ging helemaal 
tot mijn heupgewricht. Ik leed 
wanneer ik opstond uit bed en 
het was zelfs nog pijnlijker als 
ik de trappen op en af moest 
lopen.

Ondanks dat ik pijnstillers 
nam, verdween de pijn niet. Ik 
ontving fysiotherapie en kreeg 
verschillende injecties in mijn 

ruggengraat. Ze werkten slechts voor een ogenblik.
In augustus 2013, kon ik de pijn niet langer 

verdragen en kreeg ik een MRI scan in het ziekenhuis. 
De resultaten lieten zien dat de L4 en de L5 een hernia 
waren en de zenuwen knelden. De dokter zei me dat 
ik een operatie moest ondergaan. Het was echter te 
duur voor mij en ik was bang omdat het na de operatie 
terug kon komen.

Later vertelde mijn schoondochter, Diacones 

Manchang Lee: “Moeder! Het kan genezen als je naar 
onze kerk komt.”

In februari 2014, ging ik met haar mee naar de 
Manmin Centrale gemeente met vreugde. Ik hoorde 
over de vele getuigenissen van vele mensen van over 
de hele wereld die genezen waren van hun ziekten 
door het gebed van Senior Pastor Dr. Jaerock Lee. 
Ondertussen kreeg ik geloof.

In augustus 2015, nam ik deel aan de Manmin 
Zomerretreat. Tijdens de Goddelijke genezingsdienst 
na de seminarie, ontving ik het gebed voor de zieken 
van Dr. Lee. Toen was al mijn pijn weg! Op de 
derde dag van de retreat, nam ik deel aan de Chinese 
deelgemeente samenkomst met Rev. Soojin Lee. Toen 
ze de lofprijs leidde, kon ik God prijzen en springen 
van vreugde. Toen ze vanaf het podium bad met de 
zakdoek van kracht (Handelingen 19:11-12), werd ik 
volkomen genezen en kon ik zonder pijn de trappen op 
en af lopen. Halleluja!

Ik geef alle dank aan God, die een persoon als ik 
met een zwak geloof zegende, door genezing en een 
gezond leven.

Na het gebed, werd ze genezen van 
de L4 en L5 hernia die haar zenuwen 
knelden

“Ik werd genezen van hernia lumbale. 
Ik kon wel vliegen!”

Zuster Chunhwan Choi, 
67 jaar, Deelgemeente 14, Zuid Korea


